



Arman Barsam Vafadar 公司

www.vafadarco.com

● 虹鳟鱼 (通常被称为清洁水指数) 因其具有圈养条件和较快的生长速度而被认为是良好的养殖品种之一。养殖最适温度为8°C至20°C, 主要存在于生活水域, 包括天然泉水、河流和水坝水库以及里海 (某些季节)。在淡水和咸水中均可养殖。

● Arman Barsam Vafadar 公司 (简称ABV) 成立于2016年。ABV公司的主要目标是为客户和投资者提供服务, 全面整合畜牧业、家禽业、水产业以及食品业的优质资源。ABV出口部门是根据国家非石油出口的重要性而设立的, 旨在从潜在客户的选择、合理的定价、与进口商签订国际合同的咨询等方面为进口商创造附加值。该部的重点是虾、鱼以及鸡肉和畜牧副产品的出口。

● ABV 与中央冷水联盟合作, 向全国供应 65% 的伊朗鳟鱼, 共同创建一个全面的价值链, 提供农业投入、养殖场、加工和包装设施、药品、消毒剂、技术卫生服务以及最近的分销为会员提供生鱼和加工鱼产品。创建供应链, 使我们能够降低生产成本并根据全球标准生产鳟鱼。



带头鳟鱼

物种: 鳟鱼

描述: 带头鳟鱼, 去内脏

报告类型: IQF

质量: 优质的

规格: 0.5-0.9 (公斤) 和0.9-1.8 (公斤)

包装: 纸箱10 (公斤)

每公斤价格: 美元 (出厂价)

去头鳟鱼

物种: 鳟鱼

描述: 去头鳟鱼, 去内脏

报告类型: IQF

质量: 优质的

规格: 0.4-0.8 (公斤) 和0.8-1.7 (公斤)

包装: 纸箱10 (公斤)

每公斤价格: 美元 (出厂价)



加工鱼片

物种: 鳟鱼

描述: 带皮、去骨、无腹膜的鳟鱼片

报告类型: IQF

质量: 优质的

规格: 0.25-0.6 (公斤)

包装: 纸箱10 (公斤)

每公斤价格: 美元 (出厂价)



切块鱼段

物种: 鳟鱼

描述: 大量带皮或不带皮、去骨的鳟鱼段

报告类型: IQF

质量: 优质的

口径: 4, 6, 8 (盎司)

包装: 纸箱10 (公斤)

每公斤价格: 美元 (出厂价)





Arman Barsam Vafadar co.

www.vafadarco.com

● Rainbow trout fish is considered as one of the cultivating species due to its capability with captive condition, good growth rate as known as clean water index. The farming optimum temperature is 8° C to 20° C that is mostly available in domestic waters including wells, spring, qanats, rivers and reservoirs of dams and in some seasons of year in the Caspian Sea. It's also possible to culture Rainbow trout fish in fresh water and brackish waters.

● Arman Barsam Vafadar Company (ABV) was established in 2016. The main goal of ABV Company is providing services to the customers and investors mainly in full integration of livestock, poultry and aqua industry as well as food industry. ABV Export Department is established according to the importance of non-oil exports in the country in order to create added value for importers worldwide from the aspect of selection of potential suppliers and manufacturers, reasonable pricing, consulting in signing international contract with importer and other services in these field. The focus of this section is on shrimp exports, fish and also chicken and Livestock byproducts.

● ABV has collaboration with The Cold-Water Central Union by supplying 65% of Iran trout nationwide, to create together a comprehensive value chain which provide farming inputs, breeding farms, processing and packaging facilities, medicines, disinfectants, technical health services and recently distribution of raw and processed fish products for members. Creating a supply chain, has enabled us to reduce production cost and produce of trout based on global standard.



Trout h/on

Species: Trout
Description: Head-on, gutted
Report type: IQF
Quality: Premium
Gauges: 0.5 – 0.9 (kg) & 0.9 – 1.8 (kg)
Packaging: Carton Box 10 (kg)
Price per kg: USD (EXW)

Trout h/off

Species: Trout
Description: Head-off, gutted
Report type: IQF
Quality: Premium
Gauges: 0.4 – 0.8 (kg) & 0.8 – 1.7 (kg)
Packaging: Carton Box 10 (kg)
Price per kg: USD (EXW)



Trim Fillet

Species: Trout
Description: Trout fillet with skin, boneless, no neck, no peritoneal membrane
Report type: IQF
Quality: Premium
Gauges: 0.25 – 0.6 (kg)
Packaging: Carton Box 10 (kg)
Price per kg: USD (EXW)



Cut-ups

Species: Trout
Description: Lot of trout fillet with/without skin, boneless
Report type: IQF
Quality: Premium
Calibers: 4, 6, 8 (oz)
Packaging: Carton Box 10 (kg)
Price per kg: USD (EXW)

